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Уважаеми, г-н Здравков, 

С настоящия имейл искам да се включа в общественото обсъждане относно решението за изменение
дейността на общинско предприятие Софияплан.

Казвам се Таня Терзийска и се обръщам в качеството ми на жител на град София. Моите впечатления за
дейността и работата на Софияплан се базират на публикации на различни доклади и анализи, публикувани 
в медиите (пример в-к Капитал). Също така редовно следях онлайн събитията на предприятието по време на
пандемията. 

Смятам, че създаването на планове за развитието на града трябва да си остане основна, приоритетна и
единствена задача на общинското предприятие. Това позволява организацията да има фокус и изключително
висока ефективност. Разширяването на дейността с допълнително задължение и изискване да координира
общински планове и стратегии ще доведе до загуба на тази висока продуктивност. Още повече, че е
предвидено за тази нова задача да отговаря само един единствен служител. Ако изобщо се променя
организационната структруа чрез разширяване на задълженията, то е важно да е планирано изграждането на 
цялостен отдел, за да се гарантира качествено и резултатно ориентирано изпълнение. 

Плановете и анализите, които се изготвят от Софияплан са изключително полезни за собственици и
мениджъри на малък и среден бизнес, тъй като им осигуряват ценна информация за средата и очакваните
промени в дадени квартали, зони на града и т.н. Добавената стойност от работата на общинското предприятие
до голяма степен се базира на тясната специализация на звеното и точното разпределение на ресурса от
висококвалифицирани специалисти, които работят в него. 

Надявам се, че споделено от мен, ще бъде взето под внимание и ще запазите ефективното съществуване на
Софияплан. 

С уважение, 

Таня Терзийска
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